
Sprawozdanie 

z międzysesyjnej działalności Burmistrza 

za okres od 24 stycznia 2025 r. do 26 lutego 2025 r. 

 

25-26.01.2025 r. – W ten weekend zaangażowałem się w wsparcie akcji WOŚP. W sobotę 

25.01. razem z radnymi Rady Miejskiej oraz radnymi Rady Powiatu rozegraliśmy mecz piłki 

siatkowej, natomiast w niedzielę 26.01 uczestniczyłem w odbywającym się nad jeziorkiem 

miejskim festynie charytatywnym. Wydarzenia te odbyły się w ramach 33. Finału Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy.  

Kwota jaką, wspólnymi siłami, udało się zebrać podczas tegorocznego finału to 121 317, 07 

zł. 

27.01.2025 r. – Brałem udział w spotkaniu EZG „Działdowszczyzna” dotyczącym: 

wprowadzenia sytemu kaucyjnego w 2025 roku oraz Rozszerzonej Odpowiedzialności 

Producenta, w którym uczestniczyli również parlamentarzyści RP. 

29.01.2025 r. – Odbyłem spotkanie z dyrektorami jednostek gminnych: MOSiR, CUW oraz 

MOPS w sprawie akcji pod nazwą „Ferie na lodzie”. W tym dniu dotarły do nas również 

pozytywne informacje na temat: zakwalifikowania się ulicy Grunwaldzkiej na listę zadań 

drogowych dofinansowywanych ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz 

dostania się na listę rezerwową tego funduszu ulicy Rzemieślniczej. 

30.01.2025 r. – Spotkałem się z p. Arkadiuszem Friedrich prezesem Warmińsko-Mazurskiego 

Związku kolarskiego, następnie w celu omówienia bieżących spraw gminy odbyłem spotkanie 

z dyrektorami i przedstawicielami jednostek gminnych: CUW, MOSIR, NOK, MOPS, 

PUGiK. 

04.02.2025 r. – W tym dniu razem z projektantem p. Grzegorzem Porębskim z firmy 

Architecci Studio Projektowe, Panią Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – Joanną Dobroń 

oraz z przedstawicielem Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego – p. Ewą Jodko-Bogulas 

rozmawialiśmy na temat projektu nowego boiska przy Szkole Podstawowej w Rączkach. 

05.02.2025 r. - Udałem się do Warszawy na spotkanie w Ministerstwie Obrony Narodowej z 

Sekretarzem Stanu p. Pawłem Bejdą. Następnie odbyłem spotkanie z reprezentantami firmy 

Hillwood, która będzie realizować inwestycje na terenie naszej gminy. 

06.02.2025 r. – Tego dnia spotkałem się z przedstawicielami Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej KZN Północ w sprawie budowy mieszkań pod wynajem na terenie miasta. 

07.02.2025 r. – Razem  z pracownikami Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego 

uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami gminy w sprawie budowy drogi na odcinku 

Nidzica – Waszulki. 

11.02.2025 r. – W tym dniu odbyłem spotkania z mieszkańcami gminy. 

12.02.2025 r. – Wraz z dyrektorami jednostek gminnych oraz kierownikiem Wydziału 

Pozyskiwania Środków Pomocowych, Rozwoju i Komunikacji Społecznej odbyliśmy 



spotkanie, w trakcie którego rozmawialiśmy na temat planowanych inwestycji. W tym dniu 

brałem również udział we wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej. 

13.02.2025r. – W tym dniu kontynuując temat inwestycji, wspólnie z: panią Dyrektor CUW – 

Joanną Dobroń, przedstawicielami spółki PUGK – p. Łukaszem Klimaszewskim i p. 

Agnieszką Pawłowską oraz z podinspektorem ds. ochrony środowiska z wydziału GMKR p. 

Ewą Niebudkowską-Krzysztyniak, udaliśmy się do Parku Gregoroviusa w celu bliższego 

przyjrzenia się jakie działania możemy podjąć, aby uatrakcyjnić jego infrastrukturę. 

15.02.2025r. – Miałem zaszczyt wręczać nagrody na zakończeniu sezonu Nidzickiej Halowej 

Ligi Piłki Nożnej, które odbywało się w hali widowiskowo-sportowej Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji.  

17.02.2025r. – Odbyłem spotkania z mieszkańcami gminy. 

18.02.2025r. – W tym dniu spotkałem się z przewodniczącą Rady Miejskiej Seniorów p. 

Teresą Olszewską. Następnie odbyłem spotkanie z prezesem Przedsiębiorstwa Usługowego 

Gospodarki Komunalnej – p. Andrzejem Jabłonka oraz wiceprezesem p. Pawłem Łazickim. 

20.02.2025 r. – W godzinach popołudniowych udałem się na posiedzenie Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

24.02.2025 r. – Rano, udałem się na spotkanie w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Olsztynie 

-Rejon Dróg w Nidzicy w sprawie uszczegółowienia wniosków do programu „RÓWNE 

SZANSE”. Następnie odbyłem spotkania z mieszkańcami gminy. Tego dnia udałem się 

również do Olsztyna, na spotkanie organizowane przez Związek Gmin Warmińsko-

Mazurskich z Parlamentarzystami województwa warmińsko-mazurskiego. 

25.02.2025 r. – W tym dniu udałem się na spotkanie Powiatowego Zespołu ds. Ekonomii 

Społecznej organizatorami którego byli: Starosta Nidzicki p. Paweł Przybyłek oraz Prezes 

Nidzickiej Fundacji Rozwoju „NIDA” p. Krzysztof Margol. Następnie wziąłem udział w  

posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Bezpieczeństwa.  

26.02.2025 r. – Wziąłem udział w nadzwyczajnym posiedzeniu Zarządu Stowarzyszenia 

Gmin RP Euroregion Bałtyk. Następnie kolejny już raz odbyłem spotkanie z 

przedstawicielami firmy Hillwood, kontynuując rozmowy dotyczące planowanej inwestycji. 

W tym dniu uczestniczyłem również w spotkaniu z Wicepremierem p. Władysławem 

Kosiniakiem-Kamyszem. 
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